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az Országgyű lés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor
Belügyminiszter Urhoz :

„Három eszméletlen, bedrogozott fiatalt találtak a Hajógyári-szigeten ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóból arról értesülhettünk, hogy életveszélyes állapotban fekszik a fővárosi Erzsébet Kórhá z
toxikológiai osztályán három fiatal férfi, akik GHB, más néven Gina nevű kábítószert
fogyasztottak. Az értesülések szerint, a fiatalokat eszméletlen állapotban találták meg . Jelenleg
mindhárman lélegeztető gépen vannak, állapotuk súlyos, életveszélyes . Az Országos
Mentőszolgálat sajtóügyeletese szerint a három nagyjából, 17 és 22 év közötti fiút a Hajógyári -
szigetről szállították kórházba.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Milyen katasztrófának kell még történnie, hogy a jelenlegi Kormány komolyan vegye a
hazai kábítószer problémát ?

- Milyen azonnali lépéseket tettek az ügy felderítése érdekében? Milyen lépéseket kívánnak
tenni, hogy hasonló eset ne történhessen ?

Továbbá megjegyezném, melyről már bizonyára Ön is hallott, hogy a szóbeszéd szerint a
Hajógyári-szigeten és az ott található szórakozóhelyeken a napokban történt eset nem egyedülálló .
Habár sokan nyíltan beszélnek az említett problémáról, mégis úgy tűnik, mintha arról a rendőrség
tudomást sem venne .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan kívánják azt bizonyítani, hogy nem igaz az a közvélekedés, hogy a Hajógyári -
szigeten a rendőrség valamilyen rejtélyes okból kifolyólag nem avatkozik be ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . január 29 .

Baracskai József `
országgyűlési képviselő
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